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JEGYZŐKÖNYV  
 
Készült Kiszombor Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2014. május 12. 
napján 8 órai kezdettel megtartott rendkívüli nyílt üléséről. 
 
 
NAPIREND:  
8.00 
Döntési javaslat. 
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TARTALOMJEGYZÉK 
 
Hat. szám.    Tárgy:     Jegyzőkönyvi 
             oldalszám: 
 
93/2014.  Napirend elfogadása      4. 
 
94/2014.  Makó és Térsége Szennyvízcsatornázási projekt 

- Kiszombor nagyközség tervezett kiegészítő aszfaltozási 
munkáinak elvégzése      7. 
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Jegyzőkönyv 
 
Készült Kiszombor Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2014. május 12. 
napján 8 órai kezdettel megtartott rendkívüli nyílt üléséről. 
 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
Jelen vannak: Szegvári Ernőné polgármester, Bacsa György alpolgármester, Balázs Zoltán 
képviselő, Börcsökné Balázs Márta képviselő, Gazsi Gábor képviselő, Szekeres Krisztián 
képviselő, Szirbik Imre képviselő 
 
Összesen: 7 fő 
 
Tanácskozási joggal részt vettek: Dr. Kárpáti Tibor jegyző, Szabóné Tamás Julianna 
közgazdasági csoportvezető 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Tisztelettel köszöntöm a képviselő-testület tagjait, jegyző 
urat! Megállapítom, hogy a képviselő-testület határozatképes számban jelen van, az ülést 
megnyitom. Javaslatot teszek a napirendre, a meghívó alapján. Van-e más javaslat? Aki 
egyetért a napirenddel, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 7 igen szavazattal meghozta 93/2014. számú határozatát. 
 
Tárgy: Napirend elfogadása 
 
93/2014.(V. 12.) KNÖT. h. 

HATÁROZAT 
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2014. május 12-ei 
rendkívüli nyilvános testületi ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 
 
NAPIREND: 
800 
Döntési javaslat. 
- Makó és Térsége Szennyvízcsatornázási projekt – Kiszombor nagyközség tervezett 
kiegészítő aszfaltozási munkáinak elvégzése 
 
A határozatról értesül:  
- Szegvári Ernőné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Irattár 
 
 
1. Napirend 
Döntési javaslat. 
- Makó és Térsége Szennyvízcsatornázási projekt – Kiszombor nagyközség tervezett 
kiegészítő aszfaltozási munkáinak elvégzése 
Előadók: Szegvári Ernőné    Dr. Kárpáti Tibor 
      polgármester     jegyző 
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/Az aszfaltozásra javasolt utcák listája a jegyzőkönyv 3. számú melléklete./ 
 
Szegvári Ernőné polgármester: A rendkívüli testületi ülésre azért volt szükség, mert délután 
már a képviselő-testületi döntést kellene képviselnem, mivel ezzel kapcsolatban ülést tart a 
szennyvíz társulás, illetve a társulat intéző bizottsága. A szennyvíz társulatnak lesz némi 
maradványa, mely összeg nőtt, mivel a lakossági befizetésekhez még kaptunk pluszban 
támogatást. Olcsóbb lett a beruházás, kevesebbért vitték el, kaptunk támogatásokat, illetve 
megint érkezett egy önrészt kiváltó támogatás a Magyar Kormány részéről. Most 45.133.991,- 
Ft-ról kellene dönteni. Lehet még útépítésre fordítani, de dönthet úgy is a testület, hogy nem 
fordítja útépítésre, akkor a társulat megszűnését követően visszautalják az önkormányzatnak. 
A képviselő-testület hozzájárult már útépítésekhez, abba az összegbe nem lehet beletudni, de 
a másodikba igen, amikor a 20 millió Ft-ról döntöttünk, így 25 millió Ft-ot még plusz 
aszfaltozásra lehetne fordítani. A maradvány százalékos arányban van felosztva, a beruházás 
tényleges költségének arányában, majd a végelszámoláskor fog konkréttá válni. Vannak olyan 
települések, ahol a lakossági befizetésekkel egy kicsit jobban le vannak maradva, a másik 
jobban behajtotta. Vélemény? 
 
Gazsi Gábor képviselő: Az a véleményem, hogy ha itt vannak a gépek, költsünk mindent az 
aszfaltra. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: A 20 millió Ft-ot, amit az útalapra költöttünk, azt vonjuk le a 
45 millió Ft-ból és a fennmaradó részt fordítsuk ismét aszfaltozásra. 
 
Gazsi Gábor képviselő: Ez melyik összeggel van kiszámolva? 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Még nem tudtam igazán kiszámolni, hogy mennyi 
négyzetméterre ad lehetőséget. Kérdeztem a KEVIÉP-től az árakat, nagyon magas összeget 
mondtak. Azon az áron nem szabad megcsináltatni. Abban maradtunk Ortutay Miklóssal, mert 
nagyon rövid volt az idő, hogy próbáljuk a Makón dolgozó útépítőket keresni. Visszafele 
kellett gondolkodni, hogy körülbelül mire elég. 8.000-10.000 m2 aszfaltozásra lehet ez elég, 
attól függően, milyen árakon fogják elvállalni.  
 
Bacsa György alpolgármester: Ezek az utcák mind aszfalttal rendelkeztek? 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Ezek igen. Az egyik problémás a Rozmaring utca eleje. Egy 
kis része aszfaltos volt, nem a Rozmaring utca teljes aszfaltozását jelentené, hanem 322 m2-t.  
 
Bacsa György alpolgármester: A Rozmaring utcából többen is jelezték, hogy állnának össze, 
fizetnének be. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Meg kell nézni, hogy tudják lestabilizálni. Annyira gyorsan 
történtek az események, hogy nem tudtam a KEVIÉP-pel beszélni. Egyébként az a szakasz 
aszfaltos volt, a többi része nem volt az. Ha a lakosság összeáll, sajnos nem tudnak annyit 
fizetni, hogy le lehessen aszfaltozni.  
 
Gazsi Gábor képviselő: Mekkora darabról van ott még szó? 
 
Szegvári Ernőné polgármester: 2/3-ról a Kisgazda utca fele ki is kellene vinni.  
 
Gazsi Gábor képviselő: Megkapták az útalapot? 
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Szegvári Ernőné polgármester: Igen. 
 
Bacsa György alpolgármester: Sokan mondják, hogy ők fizettek, mások meg kaptak útalapot. 
Elmondtam, hogy kaptak, de ha aszfaltozni kell, akkor ugyanúgy össze kell állni, és ha a 2/3-
ada kéri, akkor a többieket is lehet kötelezni arra, hogy fizesse a hozzájárulást. Az utca 
lakóinak kell szervezkedni. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Most ne szervezkedjenek, mert nincs rá pénz, hogy 
megcsináljuk.  
 
Balázs Zoltán képviselő: Mennyi lenne az összege? 4.100,- Ft körül? 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Akörül lenne, de az nagyon magas összeg, de közbeszerzési 
eljárást is kell indítani.  
 
Börcsökné Balázs Márta képviselő: Javaslom, hogy a Zrínyi utca feltétlenül kerüljön bele. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Egyetértek.  
 
Gazsi Gábor képviselő: Padkázás mikor kezdődik? 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Amikor befejezik az aszfaltozást. Nemes padkázás nem lesz, 
csak földpadka. Ki kellene válogatni, melyik nagyon fontos utca. A Zrínyi utca, Ladányi, 
Porgányi, Hunyadi, Kiss utcát ki kellene hagyni, szerintem rendben van, Pollner Kálmán utca. 
 
Gazsi Gábor képviselő: A Kiss utca miért van rendben? 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Szerintem nincs rossz állapotban.  
 
Gazsi Gábor képviselő: Ha van rá pénz, akkor ne legyenek hátrányban, mert a polgármester 
asszony ott lakik. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Ady Endre, Szőlő utca. 
 
Bacsa György alpolgármester: A Pollner utcának benne kellene lennie. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Ezek közül az utcák közül mind benne maradhat, csak a 
fontossági sorrendet kellene meghatározni. A Zrínyi utca a legrosszabb, nagyon rossz a 
Ladányi, Porgányi nem teljes szakaszokat érintően, negyedik lehetne a Pollner, ötödik a 
Hunyadi, hatodik a Szőlő, hetedik az Ady Endre utca. Majd látjuk, hogy a Rozmaring utcával 
mit tudunk csinálni. Kérdés? 
 
Szekeres Krisztián képviselő: A Rozmaring és a Táncsics Mihály utca lakói fogjanak össze, 
vagy mi lehetne a megoldás? 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Ne fogjanak össze, ebben a körben nem tudjuk megoldani, 
még ha összefognak is, az idő sürget, nagyon gyorsan lépni kell, a közbeszerzést el kell 
indítani, figyelemmel kell lenni arra, hogy ez az egész projekt mikor fejeződik be. Jelen 
pillanatban nem tudjuk megoldani, még ha összeállnának is, annyit nem tudnának fizetni, 
hogy a teljes bekerülési költséget meg tudjuk fizetni. Kaptak útalapot, járhatóvá váltak ezek 
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az utcák, úgy gondolom, hogy elég kiegyensúlyozott lett a település, de most ebben a körben 
igazán nem tudunk rájuk tekintettel lenni.  
 
Bacsa György alpolgármester: A Rozmaring utca a rangsor elején lesz? 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Beszélnem kell a KEVIÉP-pel, a műszaki ellenőrrel, hogy 
mit lehet csinálni, mert az állapota olyan volt, amilyen. Most keresik a KEVIÉP-nél az 
állapotfelvételt.  
 
Szekeres Krisztián képviselő: A sorrendnél az utolsó kettő a Szőlő és az Ady Endre utca volt. 
Nincs rosszabb állapotban az Ady Endre utca, mint a Szőlő? 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Az Ady Endre utca elejét most megcsináltuk a Csatorna 
utcáig, nagyon rossz volt, REMIX-et és aszfaltot kapott. A másik vége elég rossz állapotú. A 
Szőlő utcánál is van gond, lehet cserélni a sorrendet, majd átnézzük még a napokban. 
Ugyanolyan műszaki tartalommal készülnének az utak, mint amit csináltak, itt is 4 cm-es 
aszfalt lenne. Kérdés?  
 
Balázs Zoltán képviselő: A 45 millió Ft-ot erre fordítjuk, a 20 millió Ft-ot, amit útalapra 
fordítottunk? 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Az benne lenne a 45 millió Ft-ban. Tavaly 80 millió Ft körül 
hagytunk jóvá először útépítésre, abból 20 millió Ft-ot átutaltunk decemberben. 60 millió Ft 
körül kell még május hónapban a kivitelezés ütemében átadni a Társulásnak. Ez 
önkormányzati forrás volt, ehhez még hozzájött 96 millió Ft szintén a maradványból. Döntött 
a testület arról, hogy a kavicsolásokat, útalapokat elkészítettjük 20 millió Ft-ért. A 20 millió 
Ft-ot, amit az útalapra kívántunk fordítani, ezt a 45 millió Ft-ot terheli. Amit most vállaltunk 
útépítést, arra 25 millió Ft-ot fordítanánk. 
 
Balázs Zoltán képviselő: Amit kaptunk 20 millió Ft-ot? 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Azt nem lehet útépítésre fordítani, hanem azt mondtuk, hogy 
azt kiváltja az arra szánt 20 millió Ft-ot. Le volt írva, hogy mik azok a célok, amire fel lehet 
használni. Beletettük az óvodapedagógusok bértöbbletét, traktor és pótkocsi vásárlást, az őszi 
fásítás költségét. Még most mondhatja a testület, hogy még 20 millió Ft-ért akar aszfaltozni, 
akkor aszfaltoztathat 45 millió Ft-ért is. Az a kérdés, hogy bele tudjuk-e a 45 millió Ft-ba azt a 
20 millió Ft-ot.  
 
Bacsa György alpolgármester: Nem javaslom, hogy még plusz 20 millió Ft-ért aszfaltozzunk.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a 45 millió Ft-ot útépítésre 
fordítsuk, melyből biztosítsuk az útalap kiépítéséhez szükséges 20.932.500,- Ft-ot is, valamint 
a felállított utca rangsorral, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 7 igen szavazattal meghozta 94/2014. számú határozatát. 
 
Tárgy: Makó és Térsége Szennyvízcsatornázási projekt – Kiszombor nagyközség tervezett 
kiegészítő aszfaltozási munkáinak elvégzése 
 
94/2014.(V. 12.) KNÖT. h. 
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HATÁROZAT  
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Makó és 
Térsége Szennyvízcsatornázási projekt – Kiszombor nagyközség tervezett kiegészítő 
aszfaltozási munkáinak elvégzése tárgyú előterjesztést és az alábbi döntést hozta: 
 
1. Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete akként határoz, hogy a 
Makó és Térsége Víziközmű Társulatnál lévő - Kiszombor Nagyközség Önkormányzatát 
megillető – a projektben fel nem használt 45.133.991,- Ft összeget Kiszombor nagyközség 
területén kiegészítő aszfaltozási munkák elvégeztetésére kívánja fordítani a határozat 2-4. 
pontjában meghatározottak szerint. 
 
2. A Képviselő-testület a Makó és Térsége Szennyvízcsatornázási projekt – Kiszombor 
nagyközség tervezett kiegészítő útépítési munkái tárgyú 220/2013.(IX. 24.) KNÖT határozat 
módosítása tárgyú 67/2014.(III. 25.) KNÖT határozatát akként módosítja, hogy az abban 
meghatározott útépítési munkák - útalap kiépítése – elvégzéséhez szükséges 20.932.500,- Ft 
összegű többletforrást nem a diszkont kincstárjegy értékesítésének terhére biztosítja az 
önkormányzat 2014. évi költségvetésében, hanem az 1. pontban meghatározott, a projektben 
fel nem használt összeg terhére. 
 
3. A Képviselő-testület úgy határoz, hogy a projektben fel nem használt 45.133.991,- Ft 
összegnek a határozat 2. pontjában meghatározott összeggel csökkentett, fennmaradó 
24.201.491,- Ft összegű részének terhére a településen további utcák aszfaltozást kívánja 
elvégeztetni. 
 
4. Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete akként határoz, hogy a 
határozat 3. pontja szerinti aszfaltozási munkálatok elvégzése Kiszombor nagyközség 
területén az alábbi sorrendben történjen: 

- Zrínyi u., 
- Rozmaring u., 
- Ladányi u., 
- Porgányi u., 
- Pollner Kálmán u., 
- Hunyadi u. 
 

A határozatról értesül: 
- Dr. Ortutay Miklós projektmenedzser 
- Szegvári Ernőné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Csoport 
- Irattár 
 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Tisztelt Képviselő-testület! Egyéb kérdés, észrevétel? 
Amennyiben nincs, köszönöm a megjelenést, a mai testületi ülést bezárom. 
 

Kmf. 
 

Szegvári Ernőné          Dr. Kárpáti Tibor 
   polgármester                 jegyző 


